
Vegvesen-leder beklager
etter gangbro-kritikk
I mer enn to måneder
har beboere ved Skui
vært uten mulighet til
å krysse E16 på en
sikker måte. Vellets
kritikk av Statens
vegvesen ser nå ut til
å bære frukter.

KJETIL OLSEN VETHE
kov@budstikka.no

FOTO: JØRGEN DAHL KRISTENSEN3. februar ble denne gangbroen på E16 mellom Bjørum sag og Brenna ødelagt da en lastebil krasjet inn i den.

Kritikken har gått på at vegve-
senet ikke har villet sørge for en
midlertidig gangbro over
europaveien, etter at den opp-
rinnelige ble ødelagt av en
lastebil. Uhellet fikk store trafi-
kale følger der og da, men i
ettertid har også beboere på
begge sider av E16 fått merke
følgene av at den lokale broen
er borte.

– Beboerne sitter nå med
svarteper og har mistet en trygg
og velfungerende kryssing av
E16. Vi er også svært kritisk til
at vegvesenet avgjør saken uten
noen som helst dialog med de
berørte, altså beboere, sa velle-
der Morten Heldal Haugerud til
Budstikka nylig.

– Vi bør vi få på plass en mid-
lertidig bro. Gangfelt på E16 kan
umulig være gjennomtenkt, sa
beboer Norman Lagesen.

Han siktet da til at oppmerket
kryssing av E16, ved busstoppet
Rustan, var Vegvesenets eneste
reelle tilbud.

– Har tatt for lang tid
Lokalbefolkningens kritikk har
fått Statens vegvesen til å tenke
seg om. Det opplyser Cato Løk-
ken, som er avdelingsdirektør
for drift og vedlikehold.

– Henvendelsen fra Skui vel-
forening var det som gjorde oss
oppmerksom på at ting ikke
gikk så raskt som vi håpet. Jeg
erkjenner at dette har tatt for
lang tid, sier Løkken til Budstik-
ka.

Han opplyser at vegvesenet
nå jobber med å få satt opp en
midlertidig bro. Løkken viser til FOTO: TRINE JØDALMorten Heldal Haugerud er leder i Skui vel.

at en slik midlertidig konstruk-
sjon aldri har vært helt ute av
bildet, trass uttalelsen fra kolle-
ga Anita Tveiten nylig, om at
«det blir ingen midlertidig
gangbro der».

– I denne saken har vi jobbet
med to parallelle løp. Hvis vi får
opp ny bro raskt, så blir det in-
gen lysregulert krysning, sier
Cato Løkken.

Regner med mer innsats
I et debattinnlegg i Budstikka
beklager han dessuten at nabo-

er ikke har fått «nødvendig in-
formasjon om situasjonen».

Morten Heldal Haugerud i
Skui vel sier at han er glad for at
myndighetene er på glid med
tanke på bro.

– Men vi må nok fortsatt hen-
ge på her. Jeg tror ikke denne
broen kommer uten at vi må
jobbe litt mer for den, sier velle-
deren.

Haugerud understreker at
«ingen» i lokalmiljøet ønsker en
løsning med kryssing i veiba-
nen.

Regner med at årsaken til
køen er borte om et par uker

FOTO: KARL BRAANAAS
I slutten av april er dette borte, ifølge Øyvind Arntsen i Mustad eien-
dom.

Arbeider med det nye
byområdet på begge sider
av Lysakerelva skaper
trøbbel for trafikken
morgen og ettermiddag.

med både boliger og kontorlo-
kaler på begge sider av Lys-
akerelva.

– Grunnen til at vi graver i
Vollsveien nå er for å koble
vann og avløp inn på kummer.
Dette kommer til å pågå ut
april, sier Arntsen.

Han forteller at de ved bruk
av manuell dirigering i rushet
morgen og ettermiddag, samt
lysregulering ellers, forsøker å
minimere konsekvenser for na-
boene til anleggsområdet. På

JØRGEN DAHL KRISTENSEN
jdk@budstikka.no

grunn av støybegrensninger er
det ikke mulig å jobbe om nat-
ten.

– Vi gjør hva vi kan for å bli
fort ferdig. Samtidig forsøker vi
å dirigere trafikken på en måte

som gir så små konsekvenser
som mulig, sier Arntsen, og an-
befaler de som kan kjøre alter-
native ruter de neste par ukene
om å gjøre det.

går ekstra tregt for bilister og
busspassasjerer i rushtiden.

– Det er svært beklagelig at
det er som det er, men vi har
ikke noe annet valg enn å diri-
gere trafikken , sier Øyvind
Arntsen, direktør for plan og
prosjektutvikling i Mustad ei-
endom.

Bruk alternative ruter
Hans firma står for utbyggingen
av prosjektet «Lilleakerbyen»,
som skal bli til et byområde

Nederst i Vollsveien, ved Gran-
fos Næringspark, jobbes det
iherdig med både maskiner og
håndkraft. Innsnevringen fra to
til ett kjørefelt gjør sitt til at det
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